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Geachte mevrouw Schaap, beste Agnes,

Waardering voor het zorgvuldige onderzoek
Op de eerste plaats willen wij u bedanken voor het toesturen van het onderzoeksrapport
bestuurlijke toekomst gemeente Renkum en de door u geboden mogelijkheid om op dit
onderzoeksrapport een eerste reflectie te mogen geven. Hiervan maken wij graag gebruik

Vanuit Wageningen waarderen we de uitgebreide en zorgvuldige wijze waarop Renkum het
onderzoek naar haar bestuurlijke toekomst heeft gedaan en de manier waarop wij als
buurgemeente bestuurlijk geïnformeerd zijn tijdens het proces.

Herkenbaar beeld vanuit Wagenings perspectief
In het algemeen herkennen wij de punten uit het onderzoeksrappoft zoals deze door ons in het
(bestuurlijk) gesprek naar voren zijn gebracht. De mogelijkheden en hindernissen met betrekking
tot de varianten 'strategische samenwerking'en 'centrum gemeente'zijn uitgebreider besproken
dan de variant'herindeling'. De centrumconstructie is niet passend gezien onze schaal en een
ambtelijke fusie is geen verstandige optie blijkt uit meerdere voorbeelden in ons land. De
conclusie dat de gemeente Wageningen open staat voor een vervolggesprek klopt. Hierbij willen
we voor nu (nogmaals) graag de volgende kanttekeningen meegeven.

De gemeente Wageningen heeft in de afgelopen periode sterk geïnvesteerd in het versterken van
haar bestuurlijke en strategische doe- en denkkracht en heeft goede stappen gezet richting het
maken van de schaalsprong die van ons verwacht wordt. Deze stappen brengen ons steeds
dichter bij de Fitte en Digitale Organisatie die in staat is om op de (regionale) maatschappelijke
vraagstukken die op ons afkomen en de daarbij behorende ambities het hoofd te kunnen bieden.
De bestuurs- organisatie- en samenwerkingskracht van Wageningen ontwikkelt zich zeer positief.
We merken dat we op de arbeidsmarkt een sterk merk zijn waardoor veel vacatures snel ingevuld
worden. In de afgelopen jaren hebben we voornamelijk ingezet op het verstevigen van onze
eigen organisatie en hebben we ons, logischerwijs, niet beziggehouden met een scenario zoals
ambtelijke fusie of herindeling.

Naast ons te richten op onze eigen organisatie hebben we ook volop geïnvesteerd in de regionale
samenwerking. Met Wageningen University en Research (WUR) binnen onze stadsgrenzen
bestaat in velerlei opzichten een sterke basis voor deze regionale oriëntatie in de regio
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Foodvalley. Binnen de opgaven voor verstedelijking bestaat al een logische samenwerking tussen
Foodvalley en de Groene Metropoolregio Arnhem-Nijmegen. Daarnaast koesteren ook wij (zonder
volledig te zijn) de waardevolle samenwerking met Renkum op het gebied van Toezicht en
Handhaving/Openbare orde en Veiligheid, de samenwerking in de MGR Sociaal Domein
Gelderland-Midden daar waar het gaat over (inkoop)samenwerking in het sociaal domein en de
Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland Midden (VGGM). Kortom; Wageningen is met beide
regio's in verbinding.

Vervolg: draagvlak voor Renkumse keuze vanuit perspectief op wat de samenleving
van ons verwacht
U gaf het in het onderzoeksrapport al aan: Wageningen hecht grote waarde toe aan haar
uniciteit, Wageningen is een authentieke stad, terwijl Renkum bestaat uit meerdere authentieke
dorpen. Wij hebben ook gelezen dat een deel van de inwoners van de gemeente Renkum zich
verbonden voelt met Wageningen. We waarderen dat u zich in beginsel in het rapport positief
uitlaat over een verregaande samenwerking met Wageningen en vatten dat op als compliment:
goede buren zijn er voor elkaar als het nodig is,

Nogmaals: het klopt dat wij open staan voor een vervolggesprek. Het klopt ook dat dit voor ons,
met de ontwikkelingen die we hebben doorgemaakt en ingezet niet de hoogste prioriteit heeft.
Wij zien dat er tal van maatschappelijke uitdagingen zijn die van ons als gemeenten, in
samenwerking met vele partners lokaal en in de regio, alle aandacht behoeven. Daar willen we
ons in eerste instantie op focussen, als eerste overheid staan we daar immers voor opgesteld.
Wij hebben hier dan ook geen onderzoek naar gedaan , onze inwoners en gemeenteraad bij
kunnen betrekken of externe partijen op bevraagd zoals u in uw onderzoek hebt gedaan. Op dit
moment hebben wij onszelf veel vragen nog niet hoeven te stellen en geen randvoorwaarden
gesteld onder welke condities een eventueel vervolggesprek nuttig kan zijn.

Het belangrijkste in deze fase is dat er in Renkum zelf breed draagvlak komt voor welke keuze u

ook wil maken, voor zowel de kortere als langere termijn. Wij beschouwen deze fase dan ook in
de eerste plaats als een Renkums vraagstuk waarin wij ons als goede buur zullen blijven
opstellen. U gaat binnenkort in gesprek over het onderzoek met de gemeenteraad van Renkum.
Vanzelfsprekend volgen wij die gesprekken en eventuele ontwikkelingen met belangstelling.

De ervaring leert dat voor keuzes over de bestuurlijke toekomst (zeker een herindeling) een
breed, zo niet unaniem, draagvlak, zowel politiek-bestuurlijk als maatschappelijk een
noodzakelijke voorwaarde is. We wensen u de komende weken dan ook inspirerende gesprekken
en veel wijsheid toe. Mocht er na de besluitvorming in Renkum een bestuurlijk toekomstscenario
breed draagvlak hebben waarin Wageningen een rol speelt, dan horen wat dat graag van u. We
gaan dan uiteraard eerst in gesprek met onze gemeenteraad en andere stakeholders om tot een
gezamenlijke verkenning te komen,

Hoogachtend,

burgemeester en wethouders van Wageningen,

de secretaris, de burgemeester,

J. de Wit F. Vermeulen

De brieven van de gemeente Wageningen worden ¡n princ¡pe n¡et meer of digitaal ondertekend


